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DATUM 17-1-2017 

AAN Statenleden van de Statencommissie MME 

VAN Gedeputeerde Verbeek-Nijhof 

DOORKIESNUMMER   

ONDERWERP Beantwoording schriftelijke vragen nav BO MIRT in MME vergadering 16 januari 2017 

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

In uw vergadering van 16 januari 2017 heb ik bij het agendaputn BO MIRT toegezegd twee vragen van dhr 

Bosman (SP) schriftelijk te beantwoorden. Bij deze de beantwoording.  

 

Wat gaat er concreet gebeuren met de Limeslijn Utrecht-Leiden? 

De initiatief nemende partijen bij de Limeslijn beraden zich op een vervolgstap in de context van de verdere 

uitwerking van het nationale  Toekomstbeeld OV 2040. 

 

Ontwikkeling Knooppunt Rijnsweerd is duidelijk en vinden wij positief. Echter, de broodnodige 

ontwikkeling van andere knooppunten zoals Overvecht, Leidsche Rijn en Merwede-Kanaalzone worden 

helaas niet erg uitgewerkt. Wanneer kunnen wij hier meer over vernemen? Vooral Overvecht baart ons 

zorgen. Daar kunnen wij helemaal niets over vinden. 

Binnen de Gebiedsverkenning wordt knooppuntontwikkeling op locaties Rijnsweerd en Europalaan/A12 met name 

benoemd als belangrijk om toekomstige groei op gewenste manier te kunnen faciliteren.  

Overvecht als overstapstation voor reizigers oa naar het USP baart ons ook zorgen. Hier is met name de 

dienstregeling van de NS debet aan. Wij hebben hier meerdere malen aandacht voor gevraagd bij NS, en ook NS 

wil beter product hier. Reden dat dit afgelopen dienstregelingen niet lukt heeft te maken met de  infrastructurele 

werkzaamheden op de SAAL corridor en de beperkte beschikbaarheid van infrastructuur rond de stations 

Naarden-Bussum en Weesp. In Dienstregeling 2019 verwacht NS hier weer een flinke verbetering te kunnen 

doorvoeren qua bediening. 

 

 


